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18-05-2016  Maastricht 
 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders  
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 

 

 
Onderwerp: Art. 48 vragen inzake de uitvoering van de Nota Dierenwelzijn Maastricht 
 
 
Geacht college, 
   
Op 25 november 2014 heeft een meerderheid van de gemeenteraad de Nota Dierenwelzijn 
Maastricht aangenomen. Onderdeel van deze nota is het instellen van een noodfonds ’Dier in Nood’. 
Het is altijd goed om afgesproken beleid te evalueren vandaar de volgende vragen: 
 

1) Hoe vaak is in 2015 een beroep gedaan op het bovengenoemde noodfonds? 
2) Welk bedrag zit er op dit moment in het Noodfonds?  
3) Is het noodfonds voldoende gebleken?  
4) De werkwijze van het noodfonds is dat zodra de eigenaar van het dier is getraceerd de 

kosten op de eigenaar worden verhaald. Werkt dit in de praktijk?  
5) Welk bedrag is in 2015 niet verhaald kunnen worden op de eigenaren? En om welke redenen 

niet? 
 
Een ander onderdeel van de nota is het chippen van gewervelde huisdieren. Beter gezegd het 
kosteloos chippen van honden en katten voor minima. Doel hiervan is het omlaag brengen van de 
opvangkosten.  

6) Hoe vaak is er gebruik gemaakt van de minima-regeling? En wat heeft de chipactie voor de 
honden en katten van de minima tot op heden gekost?  

7) Bent u met ons van mening dat het gratis chippen en registeren onevenredig is ten opzichten 
van mensen die niet behoren tot de minima? Zo nee, waarom niet? 

8) De nota spreekt over het promoten van chippen en registeren van honden en katten van 
niet-minima door gemeente en ‘dierenorganisaties’. Op welke manier is dit gebeurd dan wel 
gebeurd dit? En heeft het resultaat? 

9) Welk bedrag is uitgespaard door het sneller traceren van meer eigenaren?  
10) Is dit uitgespaarde bedrag volledig gestort in het noodfonds ’Dier in Nood’? Zo nee, waarom 

niet en waar is het niet gestorte bedrag heen gegaan?  
11) Het onderzoek of de verplichting van het chippen van gewervelde huisdieren in de APV kan 

worden opgenomen zou in mei 2015 afgerond zijn. Kunt u aangeven wat uit het onderzoek is 
gebleken? En wat de vervolgaanpak is in dezen? 
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Bij voorbaat dank, 
 
Niels Peeters, raadslid 
Namens de fractie van Partij Veilig Maastricht 
 


